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نشست هم اندیشی نماینده ارشد دولت در استان فارس به همراهی 
جمعی از نمایندگان مردم در مجلس شــورای اسلامی به میزبانی 
ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اســتان برگزار شــد. آیین بازدید 
استاندار فارس از ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان با حضور 
جمعی از نمایندگان مردم در مجلس شــورای اسلامی با همراهی 

اصحاب رسانه برگزار شد.
همدلی مردم و دفاع نیرو های مسلح معادله جنگ را 

تغییر داد
اســتاندار فارس با بیان این که تعدادی از هم  وطنان و هم استانی ها 
در جنگ ۱۲ روزه شــهید و تعدادی مجروح شدند، گفت: رسیدگی 
به وضعیت خانواده شهدا و ایثارگران در این جنگ اولویت نخست 

مدیران استان باشد. حسینعلی امیری در بازدید از سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی فارس، ضمن تســلیت ایام سوگواری اباعبدالله )س( و 
شهادت جمعی از فرماندهان نظامی، دانشمندان هسته ای و مردم 
بی گناه در حمله اخیر رژیم صیونیستی به خاک جمهوری اسلامی 
ایران، با تأکید بر درک درســت مردم و مدیران از شــرایط جنگ 
۱۲ روزه، اظهار کرد: آتش بس شــکننده ترین وضعیت اســت  چون 
سندی در یک ســازمان بین المللی تنظیم نشده و هر لحظه ممکن 
است دشمن دســت به نقض آن بزند یا نیروهای دفاعی ما اقدامات 
پیشــگیرانه ای انجام دهند. وی تصریح کرد: کاری که رژیم غاصب 
صهیونیســتی انجام داد تجاوز بود و در برابر آن  دفاع مشروع حق 
جمهوری اسلامی ایران بود. استاندار فارس با بیان این که مردم به 
بهترین شکل رفتار متینی از خود در این ایام بروز دادند که حکایت 
از درک درست بود، افزود: دشمن سفاک ما آمده بود ظرف دو سه 
روز کار را تمام کند. امیری خاطرنشان کرد: انسجام و همدلی مردم 

و دفاع نیرو های مســلح معادله جنگ را تغییر داد و مردم گلایه ها 
و شــکاف ها را کنار گذاشــتند. وی به درک درستی که مدیران از 
شــرایطی که در آن قرار داشتیم را هم مورد اشاره قرار داد و عنوان 
کرد: دفاع ملی به معنی واقعی در ســطح کشــور شــکل گرفت و 
موجب نابودی دشمن شد؛ دشمنی که داشت برنامه ریزی می کرد 
که قانون اساسی بعدی چگونه باشد؟ اما دفاع ملی همه ورق هایشان 
را برگرداند و پای آتش بس آمدند. استاندار فارس تصریح کرد: آنچه 
که در کشــور آرامش ایجاد کرد، سرمایه اجتماعی بود که همانند 
دهه 60 و دوران دفاع مقدس بود که باید به هر شکلی آن را حفظ 
کرد. امیری با بیان این که تأمین نیاز نیرو های مسلح اولین اولویت 
اســتان همزمان با شــروع جنگ بود، گفت: مدیران ما این مهم را 
به خوبــی درک کردند. وی با بیان این که تعــدادی از هم وطنان و 
هم اســتانی ها در جنگ شهید و تعدادی مجروح شدند، تأکید کرد: 
رســیدگی به وضعیت خانواده شــهدا و ایثارگران جنگ ۱۲ روزه 

اولویت نخست مدیران استان فارس باشد.
برنامه و بودجه دیده بانی کند

استاندار فارس در بخش دیگری از سخنانش با بیان این که سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی سازمانی بسیار مهم است، گفت: این سازمان 
عقل منفک نظام اداری محســوب می شــود که باید برنامه ریزی و 
راهــکار ارائه کند. امیری با تأکید بــر این موضوع که بودجه بدون 
برنامه ریزی امکان ندارد، گفت: در نخستین جلسه شورای برنامه ریزی 
شاخص های مناسبی نداشتیم، اما امروز در حال متعادل سازی آن ها 
هســتیم. وی با بیان این که سازمان متبوع علاوه بر عقل مدیریتی 
نظام اداری، یک ســازمان نظارتی هم محســوب می شود، عنوان 
کرد: ســازمان مدیریت و برنامه ریزی باید بر کار دستگاه ها نظارت 
و پایش مســتمر کند. اســتاندار فارس با تأکید بر آموزش نیروی 
انسانی، گفت: نمی توانیم صحبت از توسعه و پیشرفت کنیم بدون 
اینکه انسان توسعه یافته ای داشته باشیم؛ لذا در این باره هم سازمان 

مدیریت و برنامه ریزی کند. امیری همچنین در بخشی از سخنانش 
خواستار تسریع در ابلاغ سند آمایش استان فارس به دستگاه های 
اجرایی شــد و گفت: اجرای سند توسعه گردشگری نیز مورد تأکید 
ما هســت. وی با تأکید بر این نکته که عدم جذب اعتبارات مانده 
دســتگاه های اجرایی قابل قبول نیست گفت: مدیران در مدت زمان 
باقی نســبت به جذب اعتبارات ســریعاً اقدام کنند.استاندار فارس 
همچنین تأکید کرد که تخصیــص اعتبارات مربوط به پروژه هایی 
که قابل افتتاح در هفته دولت هستند، تسهیل شود. امیری با بیان 
این که شــیراز، شهری فرهنگی است و باید برای تالار فرهنگی این 
کلان شهر یک کار اساسی انجام شود، عنوان کرد: کتابخانه مرکزی 
شــیراز نیز با یک معماری فاخر و مناسب موردتأکید است. وی در 
خاتمه سخنانش به راه های شریانی فارس اشاره و بیان کرد: بعضی 
از ایــن پروژه ها تنها ۱0 تا 30 درصــد کار باقی مانده دارند تا تمام 

شوند، لذا باید در اولویت قرار گیرند.

پیوند دولت و بهارستان در سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان فارس تحکیم شد:

اتحاد برای توسعه فارس
استاندار فارس: 

عدم جذب اعتبارات مانده دستگاه های اجرایی 
قابل قبول نیست و مدیران در مدت زمان باقی مانده 

نسبت به جذب اعتبارات سریعاً اقدام کنند

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی: 

بخش خصوصی به دلیل نبود اعتماد و
 شفافیت کافی، جایگاه واقعی خود را در 

پروژه های عمرانی نیافته است

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی: 

دانشکده ای برای تربیت مدیران در استان 
ایجاد شود تا نخبگان دانشگاهی آماده انجام 

مأموریت های مدیریتی شوند

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان فارس:

 با جذب ۶۸ درصد اعتبارات، جزو سه استان برتر کشور 
هستیم و در سال ۱۴۰۴ شاهد افزایش ۱۰۱درصدی 
اعتبارات بودیم که در ۱۰ سال گذشته بی سابقه بوده 

است

معاون اقتصادی استاندار فارس: 
محورهای گردشگری، معدن، صنایع تبدیلی 

کشاورزی، صنایع الکترونیک و انرژی، 
ظرفیت های مهمی هستند که باید به  

ارزش افزوده تبدیل شوند

ی، شیرازنوین ویز عکاس: علی رضا پر

رئیس کمیسیون عمران مجلس: 

پروژه های عمرانی در حصار انحصار
رضایی کوچی: آمار نادرست، انحصارگرایی و نبود شفافیت، سرمایه های مردم را از 

زیرساخت ها دور کرده اند؛ باید سامانه ای شفاف برای معرفی پروژه ها ایجاد شود

رئیس کمیسیون عمران مجلس بر ضرورت برنامه ریزی دقیق، شفافیت در پروژه های عمرانی و مشارکت فعال 
بخش خصوصی تأکید کرد و خواســتار اصلاح ساختار واگذاری پروژه ها و ایجاد سامانه ای شفاف برای حضور 
بخش خصوصی شــد. به گزارش ایلنا، محمدرضا رضایی کوچی دیروز ۱۱ تیرماه در جریان بازدید اســتاندار 
فارس از سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان فارس تأکید کرد: انتظار از سازمان برنامه و بودجه فراتر از توزیع 

منابع مالی است و برنامه ریزی دقیق و مبتنی بر آمار درست باید در اولویت قرار گیرد.
رئیس کمیســیون عمران مجلس به وجود آمار نادرســت و تخصیص ناعادلانه منابع به مناطق محروم اشاره 
کرد و خواستار ارزیابی دقیق تر این مناطق شد. وی محدودیت منابع مالی کشور را یادآور شد و گفت: بدون 

برنامه ریزی صحیح و مشارکت بخش خصوصی، مشکلات عمرانی قابل حل نیست. 
رضایی کوچی افزود: بخــش خصوصی به دلیل نبود 
اعتماد و شــفافیت کافی، جایــگاه واقعی خود را در 
پروژه های عمرانی نیافته است و مدیران دولتی با حفظ 
قدرت، انگیزه واگذاری پروژه ها به بخش خصوصی را 
کاهش داده اند. وی خواســتار ایجاد سامانه ای شفاف 
برای معرفی پروژه های عمرانی و امکان حضور بخش 
خصوصی شــد تا منابع مالی مردم به جای بازارهای 

غیرمولد، به توسعه زیرساخت ها هدایت شود.
رئیس کمیســیون عمران مجلس بر ضرورت اصلاح 
روند واگذاری پروژه ها و جلوگیری از انحصار و فســاد 
تأکید کرد و گفــت: منابعی که وجود دارد یک پنجم 
منابعی اســت که نیاز اســت و این نشان می دهد که 
باید به سمت هدایت سرمایه هایی که در اختیار مردم 
است، به سمت بخش خصوصی حرکت کنیم. این کار 

به صورت شــفاف انجام نشــده است. وی با اشاره به اینکه ما هیچ لیستی به صورت شفاف از پروژه ها و تعریف 
واقعی پروژه ها در ســامانه ای در اختیار مردم قرار نداده ایم، گفت: اگر هم جایی واگذار شــده است، این ابهام 
وجود دارد که شاید با رانت و شاید افراد خاصی به این پروژه که واگذار می شود، دسترسی پیدا کرده اند. این 
باعث شــده که این اعتماد از بین برود. رئیس کمیسیون عمران مجلس خواستار شد: سازمان برنامه و بودجه 
شفاف و روشن همه ظرفیت هایی که امکان حضور بخش خصوصی را دارند، در یک سامانه تعریف کند و اجازه 
دهیم منابعی در خدمت بخش خصوصی بیاید. وی یادآور شــد: به جای اینکه در سکه، دلار و کاسبی کاذب 
باشد، بیاید در زیربنای کشور و آنجا هزینه شود. حیف است واقعاً این همه ظرفیت بخش خصوصی وجود دارد 
اما آثارش در حوزه عمرانی بسیار محدود است. رضایی کوچی با اشاره به وجود بیش از ۷0 هزار پروژه عمرانی 
نیمه تمام و ناکافی بودن منابع، از سازمان برنامه و بودجه خواست تا با نگاه جدید و حمایت از بخش خصوصی، 

زمینه تحقق توسعه پایدار کشور را فراهم کند.

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی عنوان کرد؛

ی فارس  طلوع دوباره گردشگر

با سند راهبردی 

تدوین سند راهبردی گردشگری فارس در مرحله نهایی است
رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی فارس با اشــاره 
به ظرفیت گردشگری اســتان، گفت: این حوزه، مزیت 
مطلق اســتان است؛ جایگاه اول اســتان در جاذبه های 
گردشگری، آثار تاریخی، فرهنگی، مذهبی و طبیعی ما 
را بر آن داشــت که به دنبال تهیه ســندی تحت عنوان 
سند راهبردی گردشــگری برویم و این سند اکنون در 
مراحل نهایی قرار دارد. محسن پاپری زارعی چهارشنبه 
در جریان بازدید استاندار فارس از این سازمان در شیراز، 
افزود: می توان با جرأت ادعا کرد که سند تهیه شده برای 
اســتان فارس در حوزه گردشگری، یکی از اسناد بسیار 
قوی و جامع کشور اســت و تمام موارد موردنیاز در آن 

لحاظ شده است.
تدوین اســناد توسعه شهرســتانی با مشارکت 

حداکثری
رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی فارس با اشــاره به موفقیت های حوزه برنامه ریزی در استان گفت: در حوزه 
برنامه ریزی اتفاقات بســیارخوبی رقم زده ایم و تنها استانی هستیم که ســند آمایش سرزمینی آن بازنگری شده 
است؛ همچنین سند توسعه 3۷ شهرستان استان نیز تدوین شده و برای هر شهرستان، برنامه ای مشخص تدوین 
شــده اســت. پاپری زارعی در خصوص فرایند تدوین این اســناد اظهار کرد: برای این منظور جلسات مختلفی در 
فرمانداری ها برگزار کردیم و از تمام ظرفیت های انسانی شهرستان ها شامل ائمه جمعه و جماعات، نیروهای علمی و 

نیروهای توانمند تجربی بهره گرفتیم؛ همه این افراد در تدوین سند توسعه شهرستان نقش داشته اند.
هشدار نسبت به بحران آب، خاک و تبعات اقتصادی- اجتماعی

وی با اشاره به چالش های زیست محیطی و اقتصادی استان، یادآور شد: فارس یک استان کشاورزی  پایه است که 
به دلیل سوءمدیریت، منابع عظیم آبی آن از بین رفته و خاک استان به سمت شوری رفته است؛ در برخی مناطق 
فرونشست ها روز به روز بیشتر می شود و کشاورزی عملًا تعطیل شده و امکان فعالیت برای جوامع محلی وجود ندارد. 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی فارس افزود: این وضعیت منجر به افزایش بیکاری و کاهش ارزش افزوده در 
بخش کشــاورزی شده که قطعاً باید جبران شود چرا که بیکاری موجب مشکلاتی مانند حاشیه نشینی در شهرها 

شده است؛ از جمله در شیراز که این پدیده در حال تبدیل شدن به معضلی عمده است.
رسوب اعتبارات و چالش های صنعتی در مسیر توسعه خدمات

پاپری زارعی همچنین به مشکلات صنعت در استان اشاره کرد و گفت: در بخش صنعت با ناترازی های برق، تأمین 
آب، طولانی  بودن بازده ســرمایه گذاری و نبود امنیت سرمایه گذاری مواجه هستیم؛ این عوامل ما را به این نتیجه 

رسانده که باید به سمت توسعه خدمات حرکت کنیم.
محســن پاپری زارعی افزود: استان فارس با جذب 6۸ درصد اعتبارات، جزو سه استان برتر کشور است و در سال 
۱۴0۴ شــاهد افزایش ۱0۱درصدی اعتبارات بودیم که در ۱0 سال گذشــته بی سابقه بوده است. حدود ۴هزار و 
300میلیارد تومان از اعتبارات ســال ۱۴03 در حساب دستگاه های اجرایی باقی مانده که نیاز به نظارت و تسریع 

در هزینه کرد دارد.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی فارس در ادامه بیان کرد: در سال ۱۴0۴ ما ۱0۱ درصد افزایش اعتبار داشتیم، 
اما این پول در حساب دستگاه های اجرایی رسوب می کند و هزینه نمی شود؛ حدود چهار هزار و 33۸میلیارد تومان 

از تخصیص سال ۱۴03 در حساب دستگاه های اجرایی مانده است.
وی هشدار داد: در چنین شرایطی، علاوه بر کاهش ارزش ریالی این اعتبارات، فشارهای پایان  سال برای هزینه کرد 

آن ها زمینه ساز بروز تخلفات نیز می شود.

معاون اقتصادی استاندار فارس مطرح کرد؛ 

ژی؛ مثلث طلایی جهش اقتصاد  ی، معدن و انر گردشگر

مسعود گودرزی: ظرفیت های اقتصادی فارس باید به ارزش افزوده تبدیل شوند 
معاون اقتصادی اســتاندار فارس با اشــاره به حضور مؤثــر و مدبرانه مدیران 
اجرایی استان، گفت: این حضور قوت قلبی برای پیشبرد امور است و جلسات 
مشــترک با نمایندگان استان مسیرهای روشــن و هم فکری مؤثر برای حل 
مســائل اقتصادی استان ایجاد کرده است. مسعود گودرزی دیروز چهارشنبه 
۱۱ تیرماه در جریان  بازدید اســتاندار فارس از سازمان  مدیریت و برنامه ریزی 
استان، افزود: از نمایندگان استان در مجلس که در پیگیری مسائل اقتصادی 
شهرســتان ها فعال هســتند، تقدیر کرد. گودرزی با بیان این که جهت گیری 
برنامه ریزی اســتان در ۵ محور اصلی تعریف شــده اســت، گفت: محورهای 
گردشــگری، معدن، صنایع تبدیلی کشــاورزی، صنایع الکترونیک و انرژی، 
ظرفیت های مهمی هســتند که باید به ارزش افزوده تبدیل شوند. وی افزود: 
در حوزه گردشــگری بســته ای برای افزایش ظرفیت تولیــد انرژی و جذب 

سرمایه گذاری چند میلیارد دلاری آماده شده بود که به دلیل شرایط کشور فعلًا متوقف مانده است. معاون اقتصادی استاندار فارس 
درباره معدن و کشاورزی نیز گفت: برای این حوزه ها برنامه ریزی های اجرایی در دست انجام است و پروژه های توسعه ای متعددی 
در بخش های کشــاورزی، دامداری و گلخانه ها فعال هســتند که باید گسترش یابند. وی تأکید کرد که برنامه ها باید واقع بینانه و 
قابل اجرا باشند و از آرمان گرایی دوری شود. گودرزی به اهمیت مشارکت بخش خصوصی اشاره کرد و گفت: باید از این ظرفیت 
به نحو احســن استفاده شــود. وی تأکید کرد: سازمان مدیریت و برنامه ریزی باید با داده ها و آمارهای دقیق، برنامه ریزی های خود 
را پیش ببرد و بدون اطلاعات متقن، امکان برنامه ریزی صحیح وجود ندارد. معاون اقتصادی اســتاندار فارس همچنین به اهمیت 
همراهی و همدلی بین مدیران و نمایندگان استان اشاره کرد و گفت: استاندار فارس در این مدت به عنوان فرمانده میدانی با حضور 

مستمر در بخش های مختلف و بین مردم، مدیریت جهادی را به نمایش گذاشته است.

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس، گفت: استان فارس می تواند به عنوان 
پایلوت توسعه پایدار کشور مطرح شود.

محمدجواد عســکری دیروز ۱۱ تیرماه در جریان بازدید اســتاندار فارس 
از ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان، افزود: در برنامه پنج ساله هفتم 
توســعه، کاستی ها و نارسایی های برنامه ششــم به طور جامع دیده شده و 
برای رسیدن به توسعه پایدار، باید برنامه هفتم به صورت عملیاتی اجرا شود 

و زمان برای تعلل وجود ندارد.
عسکری با اشاره به ســند چشم انداز بیست ساله نظام گفت: ایران باید به 
نقطه مطلــوب تولید و صادرات علم و فناوری برســد و عقب ماندگی های 

گذشته قابل توجیه نیست.
وی خواســتار تدوین نقشــه راه کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت برای 
استان فارس شد که در آن بخش های کشاورزی، آب، عمران، گردشگری 

و سایر حوزه ها دیده شده باشد.
رئیس کمیسیون کشــاورزی مجلس درباره بودجه سال ۱۴0۴ نیز گفت: 
مجلس بادقت اعتبارات خوبی اختصاص داده اســت اما باید بستر جذب 

بودجه فراهم شــود تا منابع به موقع و به درستی مصرف شوند و خروجی 
ملموس داشته باشند.

وی همچنین به ظرفیت های مولدســازی در اســتان فارس اشاره کرد و 
افزود: فضای مولدسازی بسیار خوبی در دستگاه های مختلف وجود دارد که 

باید با رفع کمبودها و موانع اداری، این ظرفیت ها فعال شوند.
عســکری از مسئولان قضایی خواست تا با درک شرایط، به مدیران اجازه 
دهند با انگیزه و دلگرمی کار کنند و تأکید کرد: سیستم نظارتی باید دقیق 

و ظریف باشد اما در عین حال حمایتگر و همراه مدیران باشد.
رئیس کمیسیون کشــاورزی مجلس در بخش دیگری از سخنان خود به 
موضوع کالاهای اساسی و تأثیر جنگ تحمیلی ۱۲ روزه اشاره کرد و گفت: 
این اتفاق ضعف هایی را نشان داد اما با تدبیر فرماندهی کل قوا، ضربه کاری 

به دشمن وارد شد و کشور از فروپاشی نجات یافت.
وی بر اهمیت آموزش ضمن خدمت مدیران تأکید کرد و پیشنهاد داد که 
دانشکده ای برای تربیت مدیران در استان ایجاد شود تا نخبگان دانشگاهی 

آموزش دیده و آماده انجام مأموریت های مدیریتی شوند.

عسکری افزود: در سطح کشور نیز چالش هایی در این زمینه وجود دارد و 
باید کادرسازی و مدیرپروری جدی گرفته شود.

رئیس کمیسیون کشــاورزی مجلس درباره جذب سرمایه گذاری تصریح 
کرد: ظرفیت ها و قابلیت های خوبی در اســتان وجود دارد و آمارها نشان 
می دهد که حجم قابل توجهی ســرمایه های راکد در جامعه وجود دارد که 

باید با ایجاد فضای اعتماد و امنیت سرمایه گذاری، جذب شوند.
عســکری بر اهمیت آمار دقیق و واقعی تأکید کرد و خواستار برنامه ریزی 
و مأموریت دادن به افراد متخصص برای جمع آوری آمار صحیح در استان 

فارس شد تا بر اساس آن بتوان برنامه ریزی و اقدام مؤثر انجام داد.

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس عنوان کرد؛

فارس پایلوت توسعه پایدار در برنامه هفتم کشور
محمدجواد عسکری: برای رسیدن به توسعه پایدار برنامه هفتم باید به صورت عملیاتی اجرا شود

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس:

طبیعت تشنه محبت مردم است
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان فارس در اولین جلسه خود که با تشکل های مردمی حوزه 
منابع طبیعی و محیط زیست استان فارس برگزار شد با اشاره به وسعت استان فارس و رتبه برتر این 
استان در میزان عرصه های جنگلی در کشور گفت: تنها با دستور، ابلاغیه و حفاظت دولتی نمی توان 
جنگل ها را حفاظت کرد و این مهم با مشارکت تمامی مردم امکان پذیر است. جنگل های زاگراس نه تنها 
در ایران، بلکه ســرمایه باارزش اکولوژیکی برای جهان به شمار می آید که گونه های مختلف ارزشمند 
مرتعی و جنگلی آن را غنی کرده است. هر تصمیمی در منابع طبیعی بدون حضور و همراهی مردم 

محکوم به شکست است، فلذا از همین جهت هم مقام معظم رهبری طرح کاشت یک میلیارد درخت 
را »طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت« عنوان نمودند. بهمن ایزدی مدیر کانون سبز فارس گفت: 
ارتباط تنگاتنگ بین مردم طبیعت دوســت و بدنه دولتی می تواند چاره تمام مشــکلات مخصوصاً در 
مباحث طبیعت و محیط زیستی باشد. وی گفت با توجه به مشکلات اعتباری مجموعه دولت در بخش 
منابع طبیعی، بهترین راه مشارکت مردم است. وی ادامه داد طبیعت دوستان و حامیان طبیعت تمام قد 
در کنار مجموعه منابع طبیعی ایســتاده اند تا از این گنجینه باارزش دفاع کنند و فقط یک خواسته 
دارند که در این راه با هیچ متخلفی مخصوصاً آتش افروزان با اشد مجازات برخورد گردد. در این مراسم 
تشکل های مختلف حوزه منابع طبیعی و محیط زیســت دغدغه های خود را با مدیرکل جدید منابع 
طبیعی و آبخیزداری فارس مطرح نمودند، شهرام منتصری نیز قول مساعد داد که با کمک مردم باتمام 

توان در حفاظت از طبیعت و احیا عرصه های منابع طبیعی استان اقدام نماید.

در تازه ترین رتبه بندی بین المللی کیو.اس ۲۰۲۶

دانشگاه شیراز؛ سومین دانشگاه جامع برتر ایران

روابط عمومی دانشگاه شیراز اعلام کرد: این دانشگاه براساس رتبه بندی جهانی کیو.اس ۲0۲6، سومین دانشگاه جامع برتر ایران شناخته شده است. روابط عمومی دانشگاه شیراز در اطلاعیه ای اعلام کرد: 
بر اساس تازه ترین نتایج منتشرشده نظام رتبه بندی کیو.اس با عنوان »رتبه بندی جهانی کیو.اس ۲0۲6« دانشگاه شیراز در رتبه ۷۱0-۷0۱ جهانی و هفتم ملی در میان ۱۱ دانشگاه ایرانی راه یافته به این 
رتبه بندی قرار گرفت و رتبه سوم در بین دانشگاه های جامع کشور را کسب کرد. گفتنی است، رتبه بندی کیو.اس یکی از معتبرترین نظام های رتبه بندی بین المللی است که مؤسسه کاکارلی سیموندز 
انگلیس انجام می دهد و تنها رتبه بندی در نوع خود است که بر میزان اشتغال پذیری دانش آموختگان و پایداری تأکید دارد. از میان ۱0 شاخص این رتبه بندی، دانشگاه شیراز رتبه یک ملی را در شاخص 
پایداری به دست آورده است. در این رتبه بندی ۱۵0۱ مؤسسه از ۱06 منطقه جهان رتبه بندی شده اند. از ۱۱ دانشگاه ایرانی حاضر در رتبه بندی ۲0۲6، دانشگاه تهران با رتبه 3۲۲، مقام نخست ملی و 
بعد از آن دانشگاه صنعتی شریف با رتبه 3۷۵ مقام دوم ملی را دارند. دانشگاه صنعتی امیرکبیر با رتبه ۴۵6، دانشگاه علم و صنعت ایران با رتبه ۴۹6، دانشگاه صنعتی اصفهان با رتبه ۵۷۱، دانشگاه تبریز 
با رتبه ۵۷۸، دانشگاه شیراز با رتبه ۷۱0-۷0۱، دانشگاه شهید بهشتی با رتبه ۷۵0-۷۴۱، دانشگاه فردوسی مشهد ۱000-۹۵۱، دانشگاه اصفهان با رتبه ۱۲00-۱00۱ و دانشگاه آزاد اسلامی ۱۲0۱-۱۴00 

به ترتیب در جایگاه یک تا یازده ملی قرار دارند.


